
Oppsummering fra møte med innkommende presidenter Område F 

Tid og sted: PETS og Distriktssamling Frogn videregående skole 23. og 24.mars 2012. 

Tilstede: Bjørn Halvorsen (Enebakk), Marit Bortelid Mæland (Gjersjøen), Ivar Nohr (Kolbotn), Per 

Einar Fjeldstad (Langhus), Tor Fugelseth (Oppegård), Helge Underland (Ski), Sissel Olaisen (AG) 

Samarbeid og arbeidsform i Område F 

Klubbene synes det er nyttig med samarbeid og erfaringsutveksling. Enighet om å møtes 3-4 ganger i 

løpet av året for å planlegge/dele erfaringer. Første møtet i Kolben i løpet av mai. Planlegging av 

intercitymøte(r), samarbeidsprosjektet om ungdomsutveksling (utsatt fra i fjor) og andre 

samarbeidsplaner blir tema på møtet. Kolbotn, Gjersjøen og Oppegård har samarbeid på flere 

områder og prosjekter. 

Momenter fra diskusjonen 

Medlemsutvikling må prioriteres. Viktig at det forgår kontinuerlig og at  starter tidlig i det nye året. 

Flere klubber hadde fått nye medlemmer, men samtidig er det naturlig avgang. Flere klubber har høy 

gjennomsnittsalder og det ble diskutert om område F kan gjøre noe felles i forbindelse med 

medlemsrekruttering. 

Prosjektplanlegging og samarbeid om prosjekter var det enighet om at må diskuteres videre med 

tanke på implementering fra 2013. 

Arbeidet med KPM ble diskutert og utfylling av skjemaet gjennomgått. Det er ulik praksis i klubbene i 

hvilken grad alle medlemmene involveres i arbeidet med KPM.  

RYLA-deltakere: De fleste klubbene har innarbeidet praksis med å sende deltakere til RYLA og synes 

den felles presseomtalen fra årets seminar var bra. Viktig at klubbene formidler kontakt med 

Rotaract på Kolbotn, som kan inviteres til klubbene når RYLA-deltakerne gir tilbakemelding om sin 

opplevelse av seminaret. 

 

 

 


